
onsdag den 12. juni 2024   
  
 
Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Ringvejen, Højager og Hvesager  
                                                                                                                                        

1. Godkendelse af referat fra 12. marts 2924: godkendt! 
Fra generalforsamlingens referat: bestyrelsen vil senere  tage stilling til, om 
den vil fremsætte forslag til vedtægtsændring på den kommende 
generalforsamling vedr. ”valg til generalforsamling”. 
 

2. Nyt bestyrelsesmedlem: 
Søren Beierholm er udtrådt af bestyrelsen pr. 1. juni 2024 
Velkommen til 1. suppleant Lars Charlie Mortensen i bestyrelsen. 
 

3. Økonomi: 
Kontingent indkrævet ved Jelling Fjernvarme. Ingen særlige udgifter. 
 
 

4. Status for beplantning ud mod stierne samt klipning på græsarealerne: 
Bestyrelsen har konstateret, at der mange steder ud til stierne på 
Hvesagerstien og Højagerstien hænger bevoksning ud over stierne. 
Bestyrelsen opfordrer, til at de forskellige grundejere får klippet 
beplantningersbælterne. 
 

5.  Indkomne sager: ingen 
 
6. Opfølgning på godkendelse af personoplysninger til banken: 

Vestjysk Bank har i forbindelse med ændringer af indberetning af 
oplysninger om foreningen i henhold til Hvidvaskloven bedt om fornyelse af 
personoplysninger af medlemmerne i bestyrelsen . 
 

7. Evaluering af projektet vedr. indsamling af affald: 
Fin tilslutning.  
Der blev indsamlet  

17,4 kilo affald 
246 cigaretskod 
45 nikotin-poser 

              
Affaldsindsamlingen gentages i april 2025! 

 
8. Tømning af vejbrønde. 

Der foretages tømning/rensning  af  vejbrønde i enklaverne den 16. 
september 2024 jf. beslutning på generalforsamlingen. Tømningen udføres 
af Gadbjerg Kloakservice. 
 
 



 
9. Status for grundskyld på fællesarealerne: 

Med baggrund i en henvendelse til bestyrelsen vedrørende fremtidig 
grundskyld på fællesarealer oplyste formanden, at oplysningerne i OIS ikke 
stemmer overens med oplysningerne i Tinglysningsregisteret. 
OIS står for den offentlige infirmationsserver og er en statslig database der 
samler en række oplysninger vedrørende ejendomme i Danmark. 
Oplysningerne stammer fra kommuner, regioner og stat. 
I OIS er det anført, at grundejerforeningen er ejer af fællesarealerne i de 
enkelte enklaver. 
Det er forkert, idet det jf. tinglysningsregistrene er beboerne i de enkelte 
enklaver, der er ejer af fællesarelaerne. 
Grundejerforeningen har tidligere – bl.a i 2028 og senest i 2024 – gjort 
opmærksom på, at det er forkerte oplysninger, men hertil har Vejle 
kommune svaret, at det ikke er sådan lige at ændre. 
Bestyrelsen afventer, hvad der i 2025 sker i forhold til beskatning af 
fællesarelaerne.  
 

10. Hvad skal på hjemmesiden 
Referat og nyt billede sendes til Webmaster. 
 

11. Næste møde. 
Næste møde: torsdag den 12. september 2024 kl. 1700 ved Charlie, 
Hvesager 83. 
 

12. Evt. 
Intet under evt. 

 
              

  
 


